
آوازه های ناخوش 
یک شکایت بی ثمر

اظهارات چندی پیش محمد 
مایلی کهن در  خصوص امیر 
د  قلعه نویی اگرچه نشان دا
»مایلی« فرقی با گذشته نکرده 
و برخی تندروی های غیر  ضروری 
دارد، اما شکایت قلعه نویی 
از وی به دادگاه هم ثابت کرد 
این مربی در احوالات گذشته 
سیر می کند و از منطق و تدبیر 

تهی است.
اگر قلعه نویی دو، سه مشاور 
اندیشمند داشت به وی توصیه 
می کردند حداقل به دو دلیل 
بیهوده به دادگاه شکایت نکند. 
یکی اینکه مایلی کهن به  جای 
نام بردن صریح از قلعه نویی از 
واژگان »گروهبان قندلی« برای 
یاد کردن از وی سود جسته 
ً و »به   و چون یک فرد رسما
نام« مورد خطاب قرار نگرفته، 
تشکیل پرونده ای رسمی و 
رسیدگی به شکایت از سوی 
قاضی غیر ممکن و موضوع 
کم لن یکن تلقی خواهد شد. 
فق  مو یی  قلعه نو گر  ا حتی 
به مجاب کردن دادگاه های 
ین نکته شود که  مدنی به ا
منظور مایلی کهن از آوردن نام 
گروهبان قندلی خود او بوده 
و پرونده ای تشکیل و به آن 
رسیدگی شود و مایلی محکوم 
به حبس گردد، قلعه نویی بهتر 
از هر کس می داند که اخلاق 
ورزشی و خیل خواسته های 
مردمی از او این خواهد بود که 
از خیر شکایتش بگذرد و با اعلام 
رضایت از رفتن مایلی به پشت 
میله های زندان جلوگیری کند. 
در غیر این صورت بازنده اصلی 
این ماجرا خود قلعه نویی خواهد 
بود زیرا مردم خواهند گفت او 
پیشکسوت خود را به خاطر غرور 
ینده اش پشت میله های  فزا
زندان فرستاده و همین مسأله 
نشان می دهد که او تا چه حد 
بی گذشت و بی بهره از آیین های 
جوانمردی است که در فرهنگ 
ورزش ایران اصل نخست به 

حساب می آید.
اصلاً مهم نیست که قلعه نویی 
در حد همان گروهبان قندلی 
است که مایلی کهن از آن نام 
می برد و یا ژنرالی که هواداران او 
می گویند. حتی این نیز اهمیتی 
ندارد که قلعه نویی 16 سال پس 
از خلع مرتبه نخستش از سمت 
سرمربیگری تیم ملی شایسته 
احراز مجدد این پست بوده 
است یا خیر که البته نبوده و باید 
به گزینه جوان تر و تازه تری روی 
آورده می شد. مهم ترین مسأله 
این است که این مربی در 
احوالات خود بررسی و کلاهش 
را قاضی کند و ببیند که آیا آنقدر 
بی عیب است که هیچ کس 
نباید در کار او دخالت و انتقاد 
کند و آیا در امور فنی مو هم لای 

درز او نمی رود. 
دخالت آشکار قلعه نویی در امر 
بی  پیش سرمر گزینش چندی 
ئل  مید و برخی مسا تیم ملی ا
دیگر نشان می دهد که او در  مورد 
اول به خطا رفته و بدون جام و 
عنوان ماندن وی در 10 سال اخیر 
روشن ترین سند در این زمینه است 
که او توانایی های فنی و کارآیی های 
حرفه ای سابقش را دیگر ندارد 

و فدراسیون یک  بار دیگر در 
ملی  تیم  بی  سرمر ینش  گز

مرتکب اشتباه شده است.
و  حذف  ز  ا ن  سیو فدرا
که  یلی کهن  ما یب  د تأ
یک  بار دیگر روبه رویش 
ایستاده، قطعاً استقبال 
می کند اما این کار را توسط 
افراد و از طریق موضوعی 
گر  ا که  می کند  پیگیری 

پرخطاتر از مایلی نباشند، 
قطعاً کم  عیب تر از او نیستند 

ناخوش  ی  زه ها ا و آ برخی  و 
پیرامون شان فراوان است.
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پابلو فرناندز

اخراج به خاطر مشت به بازیکن

پابلو فرناندز، دســتیار ســرمربی تیم اول باشــگاه فلامینگو برزیل به دلیل 
مشت زدن به صورت »پدرو« مهاجم این تیم، اخراج شد. بر اساس اعلام 
شــبکه تلویزیونــی ای اس پــی ان، مهاجــم فلامینگــو همچنین پرونــده ای را 
علیــه فرنانــدز تشــکیل داده اســت. دلیــل این درگیــری نحوه برخــورد پدرو 
و ناراحتــی او بــه  دلیــل بــازی نکــردن در جریــان ایــن بــرد بوده اســت. گفته 
می شود خورخه سامپائولی همچنان سرمربی فلامینگو باقی خواهد ماند.

علی صانعی:

امیدوارم جوانان در آینده از اعتبار فوتسال ایران دفاع کنند

پــس از بازگشــت تیــم فوتســال امیــد ایــران از تورنمنــت کافــا کــه بــا قهرمانــی 
شــاگردانش همراه شــد، اظهار داشت: »باید از رئیس فدراسیون و رئیس کمیته 
فوتسال تشکر کنم که به بازیکنان جوان اعتماد کردند. هدف ما از این مسابقات 
کســب تجربــه بــرای بازیکنــان بــود و در ادامــه بــه فکــر نتایــج خــوب بودیــم کــه 
خوشبختانه به آنها رسیدیم. امیدوارم ثمره حضور ما در این مسابقات این باشد 
کــه بازیکنــان جــوان بتواننــد طی ســال های آتی به تیم ملی بزرگســالان برســند.«

بهتاش فریبا

تعریف از مدیرعامل جدید

فریبــا در مصاحبــه ای دربــاره انتقــاد هــواداران از علــی خطیــر، مدیرعامــل 
اســتقلال عنــوان کــرد: »علی خطیر با رزومه ای که دارد به اســتقلال آمده و 
مــن او را بــه طــور کامل می شناســم و می دانــم که وقتی کاری را شــروع کند 

تــا آخرش پایبند اســت. 
خطیــر هــر کاری کــه تاکنون برای اســتقلال انجام داده مثبت بــوده و نتایج 

آن را در روزهــای آینــده می بینیم.«

تاج: حضور بانوان در ورزشگاه قطعی و الزامی است

پیگیری حق پخش در مجلس

مهدی تاج روز گذشــته جلســه ای با علی 
خطیــر مدیرعامــل اســتقلال برگــزار کرد. 
رئیــس فدراســیون فوتبــال پــس از ایــن 
جلســه، اظهار داشــت: »جلســه ای که با 
خطیــر داشــتیم، در مــورد اســتقلال بــود 
کــه بــه نظــر مــن یکــی از پرافتخارتریــن 
تیم هــای آســیا و از تیم هــای معتبــری 
اســت کــه می توانــد بــار دیگر بــرای ایران 

افتخارآفرینــی کنــد.«
 

 دیگر اجازه حذف استقلال 
از آسیا را نخواهیم داد

وی افــزود: »اولیــن موضوعی که با خطیر 
در مــوردش صحبت کردیم، رفع موانعی 
اســت کــه برای مجوز حرفــه ای حضور در 
لیــگ قهرمانــان آســیا بــرای ایــن باشــگاه 
ایجــاد شــده اســت. اطمینــان دارم بــه 
زودی خطیــر و مجموعــه اش ایــن موانــع 
را رفــع خواهنــد کرد و دیگر شــاهد حذف 
اســتقلال از آسیا نخواهیم بود و بار دیگر 
می توانیــم ایــن تیــم را در لیــگ قهرمانان 
به عنوان یک تیم معتبر داشته باشیم.«

 
 ان شاءالله پنجره استقلال 

باز خواهد شد
رئیــس فدراســیون فوتبــال خاطرنشــان 
کــرد: »جــدا از مذاکــره ای کــه بــا خطیــر 
داشــتم، مدتــی قبــل نیــز بــا حضــور 
نکونــام و ایشــان مذاکــره ای انجــام 
دادیم. آن جلســه هم بسیار خوب 
بــود و اطمینــان دارم بــه زودی 
بــا رفــع برخــی موانــع، اســتقلال 
شــرایط بســیار خوبــی را رقــم 
خواهد زد. این تیم مشکلاتی 
برای ثبت قراردادش داشت. 
البتــه ســقف بودجــه همانــی 
اســت کــه پیــش از ایــن اعلام 
کردیــم و هیچ تغییری نخواهد 
داشــت امــا اســتقلال بابــت 
قراردادهــای قبلــی بدهی هایــی 

بــه ســازمان لیــگ و مجموعه فدراســیون 
دارد کــه بــه همیــن دلیــل پنجره شــان 
بســته بــود امــا ان شــاءالله این پنجــره باز 

خواهــد شــد.«
تــاج ادامــه داد: »اســتقلال می توانــد 
قراردادهایــش را ثبــت کنــد تــا شــاهد 
یــک تیم پرنشــاط و قوی باشــیم. لیگ ما 
وقتــی پویا و پر بازده اســت که اســتقلال، 
پرســپولیس، تراکتــور، ســپاهان، گل گهر 
و.  .. همــه پرنشــاط وســط بیاینــد. نبایــد 
این زمینه فراهم شــود که از رفع نشــدن 
موانــع اســتقلال نگرانــی داشــته باشــیم 
و ببیینــم تیمــش همچنــان در التهــاب 
اســت. بــه زودی ایــن مشــکلات رفــع 

خواهــد شــد .«
 

استقلال باید برخی قراردادها را 
تعدیل کند

وی در مــورد اینکــه روز گذشــته پــس 
از اعــلام ســقف ۳۳0 میلیــاردی بودجــه 
اســتقلال ایــن بحــث مطرح شــد کــه این 
ســقف بایــد تعدیــل شــود امــا آیــا رقــم 
اعلامــی ارتباطــی بــه بدهــی  اســتقلال به 
ســازمان لیــگ دارد، گفــت: »بلــه . ایــن 
مشــکل رفــع خواهــد شــد. اســتقلال 
خــودش کمــک خواهــد کــرد و برخــی 
قراردادهــا را تعدیــل می کنــد. این کمکی 
است که استقلال می کند. سازمان لیگ 
و فدراســیون هــم مکلــف هســتند کمک 
کننــد تــا موانع ثبت قــرارداد در خصوص 
بدهــی  ایــن باشــگاه بــه فدراســیون فعــلاً 
رفــع شــود. اعتقــاد دارم در آینــده ایــن 
باشــگاه شــرایط خوب و بهتری به دســت 

خواهــد آورد .«
 

 پیگیری حق پخش 
از طریق مجلس

رئیس فدراسیون فوتبال در مورد آخرین 
وضعیــت پیگیری هــا بــرای احیــای حــق 
پخش و اینکه تا چه اندازه امیدوار است 
در فصــل جدیــد یا یک فصل بعد شــاهد 
این مســأله باشــیم، گفت: »اگر می بینید 
اســتقلال، پرســپولیس یــا ســایر تیم هــا 
اکنــون مشــکل دارنــد به دلیــل در اختیار 

نداشــتن ۷0 درصــد منبــع درآمدی شــان 
است اما محل پیگیری این بحث در حال 
حاضر کمیســیون تلفیق مجلس شــورای 
اســلامی اســت. نامــه ای بــرای قالیبــاف 
ارســال کردیــم و اطمینــان دارم او بــه این 
نامه، باشــگاه های کشــور و همه تیم های 

فوتبــال ما احتــرام بگذارد.«
 

جلسه تاج با صدا و سیما
تــاج در مــورد جلســه خــود بــا برخــی 
مســئولان صــدا و ســیما، توضیــح داد: 
»ایــن جلســه در مــورد حــق پخــش لیــگ 
قهرمانــان آســیا و جــام ملت هــای آســیا 
اســت و بــه باشــگاه ها مربوط نمی شــود. 
البتــه فتــح بابــی خواهــد شــد تــا بتوانیــم 
موانع را رفع کرده و حقوق شــناخته شده 
فوتبال را به دست آوریم. ما به نمایندگی 
از AFC بــرای ایــن ۲ تورنمنــت قــراردادی 
را بــا صــدا و ســیما منعقــد خواهیم کرد.«

 
 حضور بانوان 

قطعی و الزامی است
وی در خصــوص نامــه روز گذشــته 
سرپرســت سازمان لیگ به خودش برای 
پیگیــری بحــث ورود بانــوان و همچنیــن 
ایــن موضــوع کــه بــا توجه بــه اعــلام وزیر 
بهداشــت مبنــی بــر احتمــال تعطیلــی 
شــهرهای دارای دمــای بــالای ۴0 درجــه، 
چقــدر احتمــال دارد لیــگ برتــر بــا ایــن 
تفاســیر بــه تعویــق بیفتد، گفــت: »بحث 
گرمــا یــک موضــوع جدید اســت اما لیگ 
بایــد مطابق الزامات قانونی برگزار شــود. 
سرپرســت ســازمان لیــگ بــه مــن نامــه 
نوشــت و مــن هــم ایــن نامــه را همــراه بــا 
نامه فیفا برای وزارت کشور و میراحمدی 
ارســال کردم. در این هفته قبل از شــروع 
لیــگ جلســه ای برگــزار خواهیــم کــرد تــا 
مشــخص شــود لیگ با چه شرایطی باید 

اداره شــود.«
رئیــس فدراســیون فوتبــال در مــورد 
احتمــال تعویــق در شــروع لیــگ، پاســخ 
داد: »باید صبر کرد . اکنون سهیل مهدی 
و حراســت فدراســیون فوتبــال در وزارت 
کشــور حضــور دارنــد و دنبــال برگــزاری 

جلســه هســتند. ایــن مســأله قابــل حــل 
اســت و خیلــی جــای نگرانــی نــدارد امــا 
فدراســیون فوتبــال و ســازمان لیــگ باید 
قطعی و الزامی موضوع را پیگیری کنند.«

 
 برای استقلال 

نمی توانم تضمین بدهم
تــاج در مــورد اینکــه بــه عنــوان رئیــس 
فدراســیون چــه تضمینــی بــه هــواداران 
نگــران اســتقلال می دهــد، گفــت: »من 
کــه نمی توانــم تضمیــن بدهــم تــا فــردا 
موضوعــی اتفــاق نیفتــد و بگوینــد آقــای 
رئیــس فدراســیون دیــدی چــه شــد؟ اما 
وضعیــت اســتقلال را بــا حضــور نکونــام 
و خطیــر خــوب می بینــم. فدراســیون 
فوتبــال هــم کمــال همــکاری را بــا ایــن 
باشــگاه دارد. جلســه قبلــی هــم کــه 
نکونــام بــا خطیــر بــه اینجــا آمــد بــه آنهــا 
گفتــم فدراســیون و ســازمان لیــگ از کار 
درســتی کــه امســال انجــام می دهیــد 

حمایــت می کننــد.«
 

 کار استقلال با پول 
حل نمی شود

وی اضافه کرد: »مسئولان قبلی استقلال 
هم زحمت کشیدند ولی الان مدُل یا کار 
اســتقلال بــا پــول حــل نمی شــود بلکــه با 
ســاختن حل می شــود. در جلســه هم به 
خطیــر گفتــم توفیقــات خریدنی نیســت 
بلکه ســاختنی اســت. واقعیت این است 
که باید موانع حذف استقلال صد درصد 
حل شود. خیلی اطمینان دارم این موانع 
حــل خواهــد شــد. البتــه نمی گویــم قــول 
می دهــم امــا اطمینان دارم دیگر شــاهد 

حــذف این تیم نیســتیم.«

 چابک سازی در 
فدراسیون فوتبال

مهــدی تــاج عــلاوه بــر جلســه بــا خطیر 
روز گذشــته در آییــن رونمایــی از فــاز 
نخســت ســامانه قضایــی فدراســیون 
فوتبــال نیــز حضــور پیــدا کــرد و در ایــن 
مراســم اظهار داشــت: »توســعه و رشد 
زمانــی رخ می دهــد کــه بحــث آموزش، 

تعلیــم و تربیــت در میــان باشــد . در 
بخــش ارکان قضایــی ایــن سیســتم را 
راه انــدازی کردیــم. در ایــن ســامانه در 
بخــش گــزارش ناظــران و  داوران زمانی 
کــه بازی هــا تمــام می شــود، بلافاصلــه 
بــه فوریــت گــزارش ناظــر بــازی در ایــن 
ســامانه بایــد بــه صــورت آنلایــن ثبــت 
شــود تــا اگــر نیــاز باشــد اقدامــی در 

خصــوص بازی هــا صــورت گیــرد.«
وی افزود: »دنبال این موضوع بودم که 
سامانه ارکان قضایی ایجاد شود. دیگر 
پروســه ای که قبلاً طی می شد )دبیرکل 
بــه ســازمان لیــگ و ســپس ســازمان 
لیــگ بــه باشــگاه ها ابــلاغ می کردنــد( 
طــی نمی شــود. اگر امســال هــم کمیته 
انضباطــی بــه موقــع رأی صــادر کنــد و 
در ســایت فدراســیون بارگــذاری شــود، 
اثــرات وضعــی آن در لیــگ بدون شــک 
پیدا می شــود. همچنین بدون شک در 
راســتای دیگر فعالیت های فدراســیون 
بــه صــورت جــدی دنبــال بحــث حــق 

پخــش تلویزیونی هســتیم.«
رئیــس فدراســیون فوتبــال تصریــح 
کــرد: »بــا گســتردگی کــه در فوتبــال 
کشــور داریــم بــا ایجــاد ایــن ســامانه 
گــزارش ناظــر بــازی آنلایــن بــه کمیتــه 
انضباطــی می رســد و ســریعاً پرونده در 
دســت کمیته انضباطی قــرار می گیرد. 
و  خــلاق  ا طــی،  نضبا ا ی  کمیته هــا
اســتیناف، ایــن ۳ مجموعــه یکــی از 
موفق تریــن و کارآمدتریــن کمیته هــای 

فدراســیون هســتند.«
تاج گفت: »خوشــبختانه فدراســیون 
در مســیر خوبــی قــرار گرفتــه اســت. 
همچنیــن روز گذشــته نشســتی را 
بــا مدیــران باشــگاه ها در خصــوص 
صــدور مجــوز حرفــه ای داشــتیم. 
ان شــاءالله شــاهد اتفاقات خوبی در 
فوتبال کشــور باشــیم. قصد ما در هر 
زمینه ای شفاف ســازی اســت و بدون 
شــک وجود ســامانه ها و فعال شــدن 
تمامــی بخش هــا در سیســتم آنلاین 
در ایــن خصــوص کمــک بســزایی 

می کنــد.«

تاج : »توسعه و رشد 
زمانی رخ می دهد که 
بحث آموزش، تعلیم 

و تربیت در میان 
باشد . در بخش ارکان 
قضایی این سیستم 

را راه اندازی کردیم. 
در این سامانه در 

بخش گزارش ناظران 
و  داوران زمانی که 

بازی ها تمام می شود، 
بلافاصله به فوریت 
گزارش ناظر بازی در 
این سامانه باید به 
صورت آنلاین ثبت 

شود تا اگر نیاز باشد 
اقدامی در خصوص 

بازی ها صورت گیرد.«
ایمان گودرزی

خبرنگار


